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Vraag om uitleg van de heer Fouad Ahidar aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Vierdaagse schoolweek 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid,   

 

De twee GO! basisscholen De Weg-Wijzer en Papageno in Evere zullen vanaf volgend 

schooljaar op woensdag een lesvrije dag invoeren. Dat doen ze om pendelende leerkrachten uit 

Vlaanderen enigszins te verlichten. Op die manier willen ze het beroep van leerkracht 

aantrekkelijker maken en het nijpende lerarentekort oplossen.  

 

Het is zeer begrijpelijk dat scholen zelf creatieve oplossingen beginnen zoeken voor een 

probleem lijkt te blijven aanslepen.  

 

Toch heb ik enkele vragen bij deze maatregel:  

 

 Wanneer leerlingen een lesvrije dag extra krijgen, kunnen zij voor 3 euro naar de 

opvang op school of activiteiten zoals muziekles of sport volgen. Ze kunnen ook kiezen 

om thuis te blijven. De vraag is of het vrijblijvende karakter van naar school komen 

niet nefast zal zijn voor sommige kinderen? Daarnaast zullen ter compensatie andere 

lesdagen langer duren, ook dat is niet voor elk kind vanzelfsprekend.  

 Daarnaast vraag ik me af wie deze kinderen op school zal opvangen en begeleiden 

tijdens de lesvrije woensdagen? Verleggen we het probleem zo niet gewoon? 

 Doordat scholen op deze manier elkaar beconcurreren, dreigt een ‘race to the bottom’. 

Zal straks de school met het minst aantal lesuren als eerste hun leerkrachtentekort 

opgelost zien? Dat kan niet de bedoeling zijn.  

 

Meneer het collegelid, ik heb daarom volgende vragen voor u:  

 Heeft U met deze scholen of scholenkoepel reeds contact gehad? Zo ja, wordt deze 

actie gezien als een permanente maatregel? Wil de scholenkoepel dit idee verder 

uitrollen naar andere scholen? Hebben zij de impact onderzocht op jonge kinderen 

tussen 6 en 12 jaar van enerzijds een schooldag minder les en anderzijds langere 

schooldagen? 

 Wat is uw visie op de mogelijke concurrentiestrijd die kan ontstaan tussen verschillende 

scholen?  

 We zitten ook met een personeelstekort in de na- en voorschoolse opvang. Bent u het 

ermee eens dat we op deze manier het probleem verleggen van leerkrachten naar 

opvangpersoneel en dat dit niet per definitie in het voordeel van het kind is?  

 

Alvast bedankt.  

 

Fouad Ahidar 


